
From:                                 Kristian Høj
Sent:                                  19 Jan 2015 17:23:28 +0000
To:                                      Kristian Hede Jensen
Cc:                                      Bent Peter Larsen
Subject:                             Kærnvej

Til kristian Hede Jensen
 
 
Kærnvej.
 
Vi kan ikke acceptere 2 punkter til kendelse vedr. Etablering af vejgrøft.
Sags nr 14/4600.
 
Vi prøver lige helt forfra igen og forklarer sagen.
 
Vejudvalget kontaktede kommunen tilbage 2 september 2008 dok. Nr. 455131.
 
Vi havde møde den 23 februar 2009 .
Der blev aftalt at der lægges ekstra stabilgrus på det lavest punkt hvor
brønden er .
Det blev gjort få dage efter.
At JD graver grøften op .sags nr 458052. (Som ikke blev gjort) derfor har vi
gange henvendt os til Abderrazak om problemet.
7 marts 2014 var der igen indkaldt til møde , hvor JD ikke kommer. Sags nr
08/12917
23 april var der indkaldt til vejsyn hvor JD hellere ikke mødte op.
 
Vi har modtaget skrivelse den 16  januar sags nr 14/600 .
Kommunens forslag til kendelse .
 
Vi kan ikke acceptere at - Alle udgifter i forbindelse med vejgrøftens
etablering afholdelse af vejlauget og fordeles efter samme principper som
øvrige udgifter til vejens vedligehold.
Vi kan ikke acceptere at -Fremtidigt vedligehold og oprensning af grøften
sker ved vejlaugets foranstaltning.
 
Vejudvalget repræsenterer 17 lodsejer, vi sørger for at slæbe vejen og at
der er grus på, med mellemrum fjerne rabatten så vandet kan komme væk.
 
Udgifter til opgravning  af grøfter  og vedligehold  påhviler lodsejer af
marken , det påhviler også lodsejer  at det til enhver tid er iorden. Der er
skrevet til alle lodsejer at de ikke må fjerne elle rørlægge grøfter, brev
sendt ud 22 marts 2006.
 
 
Vi kan ikke forstå at når JD ikke møder op til de 2 møder , som der har
været indkaldt til, at Kristan Hede holder et møde med JD hvor udvalget ikke
bliver indkaldt til??
 
Vores krav er at JD graver de ca. 400 meter op . Til minimum bund af
tidligere grøft. Og lodsejer JD  vedligeholder grøften . Opgravningen af
grøften skal godkendes af Vejudvalg og kommunen.Vedligeholdelse fremadrettet
af grøften skal ske hveranden år, så vi sikre at vejen kan holde. Det  sker
at grøften fyger til, hvis det sker skal den graves op.



 
Vi kan ikke forsvare overfor de 16 andre lodsejer at de skal være med til at
betale opgravning og vedligehold af en lodsejers grøft, da det altid har
påhvilet  lodsejer selv at vedligeholde grøfter.
----------------------------------------------------
 
Ang. JD følgebemærkninger til referat af 16 juli 2014. Se vedhæftet i
forhold til punkter.
 
1. 2-3 April 2014 blev der lagt grus ud på det højest beliggende sted, da JD
havde kørt vejen op med gyllelastbiler, så det var for at reparere vejen.
 
2. I var også herude til møde den 7 marts 2014, så det kan vi ikke lige se
den store problem i.
 
3. Kristian høj kommer der i snit 5 lastbiler om ugen, vi kan se hvad det
har med grøften at gøre,
 
4.?
 
5. 2012-13  der blev rabatter gravet væk, der blev efterladt 20 cm rabat
indtil der hvor der skulle ha været en grøft.
 
6. Grave en grøft ikke dræne
 
7. Der har været to møder hvor han ikke har deltaget, så undre det os at der
bliver lavet særmøde med JD hvor vi ikke bliver inviteret.
-----------------------------------------------------------------------------------------------
 
Mvh Vejudvalget Kærnvej
 
Hans Arne Olsen
Ejnar Mathiasen
Kristian Høj
 
 
 


